
Consultatie. 
Ik werk ruim 15 jaar als zzp’er in de zorg en welzijn. Dit was een bewuste keuze. Meteen bij de start 
heb ik alles goed geregeld zoals een AOV. Als zzp’er kom ik door het gehele land en in alle 
verschillende onderdelen van de zorg in verschillende rollen. De afwisseling en het onvoorspelbare 
geeft mij veel voldoening. Omdat ik bij verschillende opdrachtgevers kom kan ik organisaties helpen 
om ervaring en kennis te delen, om zo een best practise te bereiken. Een werkgever zit niet te 
wachten op iemand die na een periode weer weg wil, maar zoekt juist stabiliteit. Maar er zijn genoeg 
situaties dat een interim manager nodig is. Ik begrijp dat bepaalde zaken verbeterd kunnen worden, 
maar de groep zzp’ers is groot en zit verweven in alle branches. En persoonlijk vind ik de 
bemoeizucht van de overheid soms te ver gaan en betuttelend. De zzp’ers hebben in corona tijd de 
economie ook positief gesteund. Ik zou de overheid willen oproepen om de zzp’ers die dit nu zijn zo 
te laten maar meer te kijken naar de komst van nieuwe zzp’ers. Dus aan de voordeur te kijken en niet 
naar zzp’ers die nu al een bestaan hebben opgebouwd, investeringen hebben gedaan, en hun leven 
erop ingericht hebben. In het verleden heeft de overheid de burgers vaak genoeg laten vallen. Maak 
niet opnieuw deze fout!


